
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Ministeren bedes redegøre for, hvordan hun vil sikre økologiske frugtprodu-
center mod tab i forbindelse med forurening med prosulfocarb i år set i lyset af
• at større arealer i år bliver anvendt til tidligt sået vinterhvede, hvor der an-
vendes prosulfocarb som alternativ til vinterafgrøder
• at disse vinterafgrøder bliver sået tidligere i år som følge af den varme som-
mer
• at der ikke er nogen sikkerhed for, at landmændene følger de nye anvisnin-
ger på, hvordan sprøjtningen med prosulfocarb bør foregå.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
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